
DELO - MERILO DRUŽBENE VLOGE
Mladi sprejeli poročilo o delu in programske usmeritve ter izvolili novo vodstvo

»V preteklem delovanju OK ZSMS LjuMjana Mosle-Polje so vidni tndi
premiki glede organiziranosti OO ZSMS. saf se je njih število povečalo,« je v
uvodu svojega poročila dejaJ dosedanji predsednik OK ZSMS Ivo Gajič. Še
vedno pa se mladinska organizac^a bo)uje za vključitev najširšega kroga mla-
dih, ki ostajajo zunaj organizacq in v njih imenu odločajo forumi.

Programska konferenca o družbe-
nih organizacijah in društvih nas je
postavil a na trda tla. Več tisoč mladih
se izredno aktivno vključuje v delo
teh organizacij, kljub statutarnim
opredelitvam pa ni prišlo do neke te-
snejše povezanosti med njimi in
ZSMS.

Med sprejemanjem zakona o
usmerjenem izobraževanju smo bili
dokaj aktivni, v nadaljnjem obdobju
pa smo se mnogo preveč ukvarjali z
vprašanjem, kaj bo z našo gimnazijo,
nisrho pa se polno angažirali v zdru-
ženem delu in na osnovnih šolah. Ni
nam uspelo ustanoviti aktiva štipen-
distov, tj. povezati učence in štu-
dente z združenim delom.

Mladi v KS se — poleg prostorskih
in finančnih problemov — vse pre-
malo aktivno prek svoje organizacije
vključujejo v oblikovanje komunal-
nega sistema.

Idejnopolitično izobraževaoje
mladih je potekalo uspešno, saj je
poieg občasnih seminarjev in posve-
tov izredno uspelapolitična šola o
Kardeljevi študiji Smeri razvoja.
Moramo pa doseči, da bo polekak>
bistvo izobraževanja v o&novnih sre-

dinah in ne na občinskih in mestnih
ravneh. .

Kako so razvita delegatska ra-

zmerja v ZSMS, zelo slikovito ilu-
strira podatek, da na seji občinske
konference od 57 prisotnih delega-
tov iz OO ZSMS ni razpravljal nihče!
Nihče ni imel pripomb, mnenj ali sta-
lišč poročilu ali nadaljnjih program-
skih usmeritvah.

Nadaljevanje na 2. strani



(Nadaljevanje s I. strani)

V prihodnje bomo največ po-
zornosti posvetili vključevanju
neorganizirane mladine v aktivno
delo ZSMS. To bo moč uresničiti
le s približanjem k aktualni pro-
blematiki, s katero se srečujemo
mladi. Še nadalje bomo na vseh
ravneh poglabljali kolektivno
de!o in odgovornost. Demokrati-
zacija kadrovske politike in nje-
nih postopkov mora zajeti naj-
širši krog in rnora omogočati
družbeno afirmacijo na podlagi
lastnega dela in prispevkov pri
razvoju samoupravnega sociali-
zma.

Mladinsko prostovoljno delo
in mladinske delovne akcije so
pomemben element stabilizacij-
skih prizadevanj naše družbene
skupnosti. To naše prizadevanje
je treba vldjučiti v programe
DPS, OZD in SIS.

Upoštevajoč družbeno in poli-
tično vlogo SZDL v političnem si-
stemu. imamo mladi kot njenie-
stavni del neposredno obvezr.osi
pri prizadevanjih za njeno na-
daljnjograditev in krepitev.Toje
mesto soočanja avtentičnih sa-
moupravnih interesov in prostor
dogovar janja za skupne opredeli-
tve in akcije.

Posebna točka dnevnega reda
konference je bil? posve^ena
problematiki delovanja OO
ZSMS. Podana pa so bila le
uvodna razmišljanja nakar je biia
točka zaradi nepripravljenosti in
nezainteresiranosti navzočih pre-
stavljena na eno naslednjih sej
konference.

Mladi so izvolili tudi novo vcxl-
stvo. Nova predsednica OK
ZSMS Ljubljana Mosie-Polje z
enoletnim mandatom je Zofija
Barbič, sekretar pa Janez Jančar.

B. G.


